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Smučarski klub Brdo
SK Brdo je v lclošnjem letu praznoval 20-

letnico delovanja. Že v letu 1973 je nekaj smuear-
skih zanesenjakov ustanovilo smučarski klub na
področju Brda in Vrhovcev. Osnovna dejavnost
je bila vadba smučarskega teka, ki ne zahteva
specifičnih vadbenih objektov in naprav, saj so
v začetku izrabili kar naravne pogoje, gozdne in
travnate površine v neposredni okolici.

Društvo do danes neprekinjeno uspešno deluje.
Starejši člani bodo ob tem zapisu lahko obnovili
njegovo zgodovino ob spominu na akcijo »rumene
smuči« v letu 1974. Tedaj je bilo med društva SK
Brdo, Partizan Vič in Trnovo, ŠD Krim in Preser-
je razdeljenih sto parov rumenih smuči. Smisel te
akcije je bila možnost izposoje tekaške opreme in
s tetn spodbujanje teka kot oblike zimske rekre-
acije.

Letos so še bolj resno pričeli z biatlonom, kombi-
nacijo smučarskega teka in streljanja. Ob tem
deluje še kolesarska sekcija, celo leto pa še rekre-
acija z malim nogometom v telovadnici.
S sedanjim delom društva nas je seznanil Matjaž
Curk, ki vodi priprave tekmovalcev, članov in
mladine.
Društvo ima prostore na Brdnikovi 14, kjer je še
krajevna skupnost, gasilski dom in knjižnjica Br-
do. Majhne prostore uporabljajo kot pisarne, te-
lovadnico za dodatne vaje moči in servisno delav-
nico. Delo na tekmovalnem področju je težavno,
vedno se srečujejo z materialnimi in kadrovskimi
težavami. Večina treningov je v naravi okrog
Rožnika, PST, Tičnice, Toškega čela, Peske. Sta-
rejši imajo treninge vsak dan, mlajši štiri do pet-
krat tedensko. En dan v tednu pa imajo trening
v telovadnici OŠ Vrhovci.
Med člani so občani vseh starosti. Okrog dvajset
je tekmovalcev, vseh članov pa je letos okrog
osemdeset, saj so šele v novembru pričeli z vpi-
som za sezono 93/94. Vsem željam in potrebam ne
morejo zadostiti, saj imajo za prevoz tekmovalcev
na tekme in treninge en sam kombi. Manj ugoden
način financiranja in raile zime v zadnjih letih so
povzročile osip članstva, saj so jih imeli poprej
tudi 200 do 400.

SK Brdo organizira več tekmovanj letno. Tako
so tudi tetos priredili tradicionalni 16. gozdni tek,
ki se ga je udeležilo 235 tekmovalcev. Ker za
velika praznovanja ni bilo denarja, so s tem tekom
obeležili tudi dvajseto obletnico delovanja dru-
štva.

V okviru pokala Emona so uspešno izpeljali
pokal Brdo, namenjen članom, članicam, tnladin-
cem in mladinkam. Vsakoletna prireditev za deč-
ke in deklice je žito, za rekreativce pa kolesarski
juriš na Kurešček.
Tekmovalci se udeležujejo vseh tekmovanj v smu-
čarskem teku in biatlonu v okviru Slovenije. Zad-
njih Sest zim so prisotni tudi na mednarodnih
tekmovanjih kot so Mladinsko svetovno prven-
stvo, Igre Alpe-Adria, Svetovni pokal v smučar-
skem teku in Alpski pokal, ki je prerastel
v Evropski pokal. V začetku letošnjega leta so se
s tremi tekmovalci udeležili prvih zimskih olimpij-
skih iger mladih Evrope v Aosti v Italiji.
Strokovno usposobljeni sodelavci so pogoj za
uspešno delo tako na področju rekreacije in mno-
žičnosti, kot na tekmovanjih. Društvo ima profe-
sionalnega trenerja in napredek v zadnjih letih je
očiten. Na slovenskem državnem prvenstvu v za-
četku leta je članska ekipa Dolenc, Ingolič, Jeron-
čič osvojila drugo mesto v štafeti 3x10 kilome-
trov. Pri članih je na istem tekmovanju Dolenc
dosegel tretje mesto v teku na 15 kilometrov.
Štafeta starejših mladincev v postavi Fele, Ule,
Jerončič pa je na državnem prvenstvu zmagala.
Tudi na igrah Alpe-Adria so se dobro odrezali, saj
je Boštjan Ule dosegel tretje mesto v biatlonu.
V novi sezoni 93/94 imajo kar sedem članov v dr-
žavnih biatlonskih in tekaških reprezantancah.

Fotografija: Tekač na državnem prvenstvu v Ra-
tečah

Denarja za vse tekmovalne načrte ni dovolj, zato
morajo tekmovalce sofinancirati starši. Uspeli so
pridobiti nekaj sponzorjev kot so Mladinska knji-
ga, Kemofarmacija, Galvanizacija Glinek, s prak-
tičnimi nagradami pa jim pomagajo obrtniki iz
okolice. V letošnjetn letu poteče triletni mandat
članov izvršnega odbora društva, zato še v decem-
bru predvidevajo sklic občnega zbora članov.
Po več milih zimah upajo, da bo letos snega na
progah dovolj. Zato vabijo k vpisu nove in stare
člane, predvsem mlajših kategorij. Informacije
o treningih in tečajih lahko dobite vsak torek in
četrtek med 18. in 19. uro na Brdnikovi 14 ali po
telefonu 263-634. F. V.


